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Vergadering 27/08/2024 - beslissingenlijst 
Aanwezig: Abdrahman Labsir, Peter Beurghs, Kathleen De Wolf, Arnout Geys, Pieter 
Den Boer, Paul Van Aelst, Katrien Vandessel, Geert D’Hollander, Jessica Garcia 
Riveros, Jan Keppens, Steven Defoor 
Volmacht: Ellen Naegels, Björn Siffer, Eva Jannes,  
Afwezig/verontschuldigd: Tessa De Prins, Yves Carrez, Ilse Verbruggen 
Agenda:  

1. Goedkeuring verslag RvB 18/06/2024 
 

2. Semestriële opvolgingsrapportering 
De raad van bestuur krijgt zowel de wettelijke documenten als de 
verschillende toelichtingsdocumenten betreffende de semestriële 
rapportering. Uit de cijfers blijkt dat bij analyse alle cijfers in samenvatting 
zowel in- als uitgaven op schema zitten zoals geraamd. 
 
Vragen RvB: 

- Project schoolsportinfrastructuur: hoe komt het dat dit 
lager zit dan gebudgetteerd? 

 Het project is twee jaar geleden ingeschreven 
als een project met progressie. Al twee jaar na 
elkaar stappen er nieuwe scholen in het project 
maar de verwachte instap gaat iets trager dan 
geraamd. 

 Het project heeft nog groeimarge. Het wordt 
positief onthaald door alle partijen. 

- Donkerlei:  
 Waarom zitten de huurinkomsten hier lager dan 

vorig jaar? Een gebruiker die voornamelijk 
Donkerlei gebruikte, staat achter met betalingen 
en wordt voorlopig geweerd tot betalingen in 
orde zijn. 

 Toekomst Donkerlei: eerst moet er voor alle 
gebruikers een oplossing gevonden worden. 
Eenmaal die oplossing er is zal er samen met de 
buurt nagedacht worden over toekomst van de 
site/wijk. 

- FC Walem: waarom staat er 50 000 euro voor 
masterplan op de budgetten? 

 Bedoeling is voor FC Walem een toekomstplan 
op te maken. FC Walem maakt echter gebruik 
van gronden die geen eigendom zijn van stad 
Mechelen of AGB maar van ANB. 
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 ANB heeft na jaren praten zijn goedkeuring 
gegeven om deze gronden te ruilen/verkopen 
met de stad Mechelen. 

 Stad/AGB wil echter garanties dat wanneer ANB 
deze gronden verkoopt aan de stad, ze ook 
garanties geven over wat er op deze gronden 
kan en mag gebeuren (nieuwe ontwikkeling, 
kunstgras, parking, …). 

 Bedoeling is wanneer de rechtszekerheid er is, 
de stad actief aan de slag gaat om masterplan 
samen met de club op te maken. 

 
De raad van bestuur stelt de semestriële rapportering vast zonder 
opmerkingen en legt ze voor advies voor aan de gemeenteraad. 

 
3. Tarieven en prijssubsidies 
Met ingang van 1 oktober 2024 zouden de prijssubsidies aangepast 
worden. De tarieven voor de gebruikers blijven dezelfde. 
 
De raad van bestuur stelt de aanpassing prijssubsidies en tarieven vast 
zonder opmerkingen en legt ze voor aan de gemeenteraad. 
 
4. Varia 
Allen welkom op de opening site Leest op vrijdag 27 september 2024. 
Uitnodiging volgt nog. 
 

 
 
 
Voor Verslag, 
 
  
      
 
B. Siffer      A. Labsir 
Secretaris      voorzitter 


